

Democratic Movements

Sunflower

民主浪潮 太陽花

2014年3月18日至4月10日間，台灣發生了震驚社會的太陽花學運，為了抗議「海峽兩岸服務貿易協定」的強行通過，台灣公民團體佔領了立法院議場，其中還一度試圖攻進行政院，這是自1980年代以來最大規模公民不服從運動。

318學運的餘波盪漾，除了影響到台灣未來六年的政黨輪替、親中政策的反轉外，更激發了香港公民運動「雨傘革命」的抗爭。這一系列作品集結了4位攝影師，以不同的視角表現太陽花學運的始末。

From March 18 to April 10, 2014, the Sunflower Student Movement shocked the Taiwanese society. In protest against the forced passage of the Cross-Strait Service Trade Agreement, citizen groups in Taiwan occupied the Legislative Yuan and even attempted to break into the Executive Yuan, it was the largest civil disobedience movement since the 1980s.

The effects of 318 Sunflower Student Movement not only influenced the alteration of political parties and the reversal of pro-China policies in Taiwan in the following six years, but also inspired a civil movement in Hong Kong, the Umbrella Revolution. This series of works bring together four photographers to present the Sunflower Movement from different perspectives from the beginning to the end.

2014
台灣新聞攝影大賽
Taiwan Press Photo Contest

莊坤儒 Kent Chuang
劉子正 Tzu Cheng Liu
杭大鵬 Dah Perng Hang
余志偉 Chih Wei Yu



















